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Nr. 93 Fråga av Markus Lagerquist (M) om utredning av Relitahallen 
KSN-2015-1709 
 
 
Fråga 
 
Vad har ändrats ang. Relitahallen? 
I mars yrkade jag i Idrott- och fritidsnämnden på att vi skulle utreda Relitahallen. Rickard 
Malmström begärde då votering och röstade nej till att göra en utredning. Efter sommaren 
tycks Malmström dock ha ändrat sig och kommenterar förslaget till UNT den 31 augusti  
med att han tycker att: ”det finns många bra bitar”.  
 
Med bakgrund av ovanstående vill jag fråga 
 
Vad har ändrats på vägen?  
 
Uppsala den 3 september 2015 
Markus Lagerquist (M) 
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